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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Orbán
Viktor Miniszterelnök úrhoz

„Már megint becsaptak minket? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Csengeri és a környékbeli embereknek a Járási Tanuszoda átadásakor, 2017 . május 4-én az t
az egyértelmű ígéretet tette, hogy az M49-es gyorsforgalmi elkerül ő út mellett a kormány az
eredeti terveknek megfelelően 2019-re felépíti a Csengeri börtönt . Tudjuk, hogy a
közbeszerzési eljárást meg kellett ismételni . A kivitelező kiválasztását követően egy ideig úgy
tűnt, végre egyenesbe kerül a tervek megvalósítása . Majd az év elején egyre rosszabb hírek
érkeztek. Arról értesültem, hogy a toborzást irányító személyt máshová vezényelték, magyaru l
a toborzás megállt . A korábbi ígéretekkel ellentétben nem helyben, hanem az ország különböző
pontjain ígérnek munkát a leendő munkatársaknak .
A börtön megépítésére Csenger Város Önkormányzata jelent ős forrásokat áldozott . Legalább
nyolcvan személyt beiskoláztak, akiknek a többsége az állam ígéreteiben bízva, a hivatásos
karrier reményében korábbi munkaviszonyát szüntette meg . Csenger jövője szempontjából
kulcsfontosságú az intézmény megépülése . A szülővárosomban és a környéken él ők komolyan
aggódnak és kezdjük úgy érezni, hogy ismét másodrangú polgárai vagyunk ennek az országnak,
minket ismét becsaptak .

A környéken terjed ő szóbeszédek és esetleges félreértések tisztázása érdekében a következ ő
kérdéseket kell feltennem a Tisztelt Miniszterelnök Úrnak :

Megfelel a valóságnak az a kijelentés, hogy a toborzást leállították ?
Amennyiben igen, akkor mi ennek az oka?

Megalapozottak-e azok a félelmek, amely szerint a Kormány elállt a megvalósítástól ,
vagyis ha Önökön múlik, az egészből nem lesz semmi?

Hogyan viszonyulnak azokhoz az emberekhez, akik korábbi munkahelyeiket áldozták
fel? Számíthatnak-e kártérítésre?

A városi önkormányzat eddigi anyagi áldozatvállalásai kidobott pénznek min ősülnek?

dr. Apáti István
országgyűlési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben



Végezetül egy rendhagyó kéréssel fordulok Önhöz. Amennyiben arról van szó, hogy ismé t
átverték a szatmári embereket, úgy a következő néhány hétben legalább olyan intézkedéseket
ne tegyenek, amelyek a tavasszal megalakuló Jobbik kormányt akadályoznák a büntetés -
végrehajtási intézet mielőbbi megépítésében .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018 . február 20 .

/
dr. áti Issttvan
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